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PROTOKÓŁ nr I/2018 

sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 22 listopada 2018 r. w godzinach 10:00 –13:15  

w sali nr 26 Urzędu Miasta w Suwałkach ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obradom przewodniczyli: 

Stanisław Kulikowski senior nowo wybranej Rady Miejskiej w Suwałkach a następnie 

Zdzisław Przełomiec – wybrany  Przewodniczącym Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 Radni obecni: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Sylwester Cimochowski 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Zbigniew Roman De-Mezer 

5. Anna Maria Gawlińska 

6. Krystyna Gwiazdowska 

7. Jacek Juszkiewicz  

8. Mariola Brygida Karpińska 

9. Kamil Klimek 

    10. Zdzisław Koncewicz 

    11. Karol Korneluk 

    12. Stanisław Kulikowski 

    13. Kamil Lauryn    

    14. Jacek Niedźwiedzki 

    15. Adam Ołowniuk  

    16. Wojciech Pająk 

    17. Zdzisław Przełomiec 

    18. Jacek Roszkowski  

    19. Anna Ruszewska 

    20. Jarosław Schabieński 

    21. Sławomir Sieczkowski 

    22. Andrzej Turowski 

    23.Marek Lech Zborowski-Weychman 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli: 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępcy Prezydenta Miasta Suwałk, Sekretarz Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, straży, sołtysi, prezesi                 

i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 –5 do protokołu. 
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Radny senior Stanisław Kulikowski poinformował, że stosownie do przepisu art. 20 ust. 2 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, pierwszą sesję nowo wybranej rady 

zwołuje komisarz wyborczy na dzień przypadający w ciągu 7 dni po upływie kadencji. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

Stanisław Kulikowski poinformował, że  zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie 

gminnym  pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy, do czasu wyboru przewodniczącego rady 

prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji. 

Najstarszym radnym obecnym na I sesji był Stanisław Kulikowski. 

 

Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Stanisław Kulikowski,  jako senior – najstarszy wiekiem radny obecny na sesji – ogłosił 

otwarcie I sesji Rady Miejskiej VIII kadencji. 

Poprosił o powstanie i odśpiewanie hymnu państwowego. 

  

Po odśpiewaniu hymnu powitał przybyłych na obrady: Edytę Staszkiewicz-Tkacz                             

– Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Suwałkach,  Czesława Renkiewicza                  

- Prezydenta Miasta Suwałk, Ewę Beatę Sidorek- Zastępcę Prezydenta Miasta Suwałk, Łukasza 

Kurzynę – Zastępcę Prezydenta Miasta Suwałk, Mariusza Klimczyka - Sekretarza Miasta,  

przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radców prawnych, 

naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Powitał nowo wybranych radnych Rady Miejskiej w Suwałkach i pogratulował wyboru. 

Edyta Staszkiewicz-Tkacz – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Suwałkach- 

powiedziała, że I Sesja Rady Miejskiej kończy pracę  Miejskiej Komisji Wyborczej. Podkreśliła, 

że wybory samorządowe przebiegły z poszanowaniem zasad demokracji. Do MKW nie wpłynęły 

żadne skargi na prace obwodowych komisji wyborczych, nie odnotowano incydentów 

zakłócających przebieg wyborów; system informatyczny działał bez zarzutów, sprawnie – nie 

wpływał na opóźnienie w pracach komisji. 

Podziękowała członkom Miejskiej Komisji Wyborczej za ich pracowitość, zaangażowanie               

i sumienne wykonywanie obowiązków, dzięki temu mieszkańcy naszego miasta mogli już             

w godzinach przedpołudniowych dnia następnego poznać oficjalne wyniki wyborów 

samorządowych. 

Podziękowała pracownikom Urzędu Miejskiego za wsparcie i pomoc; w szczególności Panu 

Marcinowi Szypulskiemu – Kierownikowi BRM oraz Panu Radosławowi Jabłońskiemu- 

Naczelnikowi Wydziału Informatyki – ich wiedza, doświadczenie oraz życzliwość usprawniła 

prace Miejskiej Komisji Wyborczej. 
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Pogratulowała Panu Czesławowi Renkiewiczowi ponownego wyboru na Prezydenta Miasta 

Suwałk oraz wszystkim nowo wybranym radnym i życzyła owocnej pracy na rzecz mieszkańców 

Suwałk. 

 

Ad pkt. 2 

Ślubowanie radnych 

 

Stanisław Kulikowski – poinformował, że zgodnie z art. 23 a ustawy z dnia 8 marca 1990 r      

o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 

ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty poproszeni radni 

wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania : „ Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Przypomniał, że stosowne zaświadczenia o wyborze zostały  radnym doręczone.  

Odczytał rotę ślubowania: 

 Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej , ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro  mojej gminy 

i jej mieszkańców”. 

Stanisław Kulikowski jako radny senior złożył  pierwszy ślubowanie. 

Następnie wyczytał z listy obecności nazwiska radnych w porządku alfabetycznym, a każdy       

z radnych składał ślubowanie  poprzez wypowiedzenie słowa „ślubuję”; niektórzy radni 

dodawali zdanie „Tak mi dopomóż Bóg” . 

Ślubowanie złożyli następujący radni Rady Miejskiej w Suwałkach, wypowiadając 

 

1. Bogdan Bezdziecki                                            - „ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

2. Sylwester Cimochowski                                    -  „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

3. Tadeusz Czerwiecki                                           -  „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

4. Zbigniew Roman De-Mezer                              - „Ślubuję”, 

5. Anna Maria Gawlińska                                      - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

6. Krystyna Gwiazdowska                                     - „Ślubuję”, 

7. Jacek Juszkiewicz                                              - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

8. Mariola Brygida Karpińska                                - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

9. Kamil Klimek                                                     - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

10. Zdzisław Koncewicz                                        - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

11. Karol Korneluk                                                 - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

12. Stanisław Kulikowski                                        -„Ślubuję”, 

13. Kamil Lauryn                                                     -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

14. Jacek Niedźwiedzki                                            -„Ślubuję”, 

15. Adam Ołowniuk                                                  -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

16. Wojciech Pająk                                                    -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

17.Zdzisław Przełomiec                                            - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

18. Jacek Roszkowski                                               -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

19. Anna Ruszewska                                                 -„ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

20. Jarosław Schabieński                                          -„ Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

21. Sławomir Sieczkowski                                        -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

22. Andrzej Turowski                                                -„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”, 

23. Marek Lech Zborowski Weychman                    - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” 
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Stanisław Kulikowski poinformował, że radni Czesław Renkiewicz i Ewa Beata Sidorek           

– w myśl art. 383 ust. 4 Kodeksu wyborczego złożyli pisemne zrzeczenie się mandatu.  

Złożył gratulacje nowo wybranym radnym i stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie 

objęli mandat radnego Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Stwierdził jednocześnie, że na 23 radnych ustawowego składu ślubowanie złożyło 23 , a tym 

samym w obradach bierze udział 23 radnych; w związku z czym istnieje wymagane quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. pkt. 3 

Ślubowanie Prezydenta. 

 

Stanisław Kulikowski   poinformował, że zgodnie z art. 29 a  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym „Objęcie obowiązków prezydenta następuje z chwilą złożenia 

wobec rady miejskiej ślubowania. Ślubowanie może być złożone  z dodaniem zdania „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

 

Czesław Renkiewicz złożył ślubowanie poprzez wypowiedzenie roty ślubowania: 

„Obejmując urząd  Prezydenta Miasta Suwałk, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców miasta Suwałki. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Stanisław Kulikowski złożył gratulacje z powodu ponownego wyboru na Prezydenta Miasta 

Suwałk i poprosił  Pana Czesława Renkiewicza – Prezydenta Miasta o zabranie głosu. 

 

Czesław Renkiewicz-Prezydent Miasta Suwałki  wygłosił expose, w którym przedstawił 

swój plan działania na kolejnych 5 lat. 

Stwierdził, że to wyjątkowa i szczególna chwila – po raz trzeci w swoim życiu ma przyjemność 

i zaszczyt występować jako nowo wybrany Prezydent Suwałk. 

Podziękował wszystkim mieszkańcom Suwałk a w szczególności wyborcom za poparcie 

udzielone w wyborach samorządowych w 2018 r. Prezydent i nowo wybrana Rada Miejska 

obdarzeni zostali wielkim kredytem zaufania. Wyborcy maja prawo oczekiwać, że sprawy 

naszego miasta będą prowadzone dla dobra lokalnej społeczności, że wszystkie obietnice 

przedwyborcze będą sukcesywnie i konsekwentnie realizowane. 

Oświadczył, że jest otwarty na współprace ze wszystkimi;  tylko wspólna praca może przynieść 

efekty  dla naszego miasta i mieszkańców, zaapelował o współpracę między wszystkimi nowo 

wybranymi radnymi  ponad podziałami dla dobra miasta i całego społeczeństwa.  

Początek nowej kadencji to kontynuacja i ciągłość działań z poprzednich lat; są pewne 

zobowiązania, które musza być realizowane bez względu kto wygrał wybory. 

Jednym z ważniejszych zadań suwalskiego samorządu to zrównoważenie polityki rozwojowej 

pomiędzy sferą materialną, inwestycyjną a społeczną i  ustabilizowanie tej polityki rozwojowej. 

W najbliższych miesiącach rozpoczną się prace nad aktualizacją strategii rozwoju miasta do 

2030 r. 

Podkreślił, że inwestycje to ważny temat ale ważniejsze są sprawy mieszkańców; chodzi 

głównie o to aby Suwalczanom żyło się bezpiecznie, wygodnie i komfortowo.         

Realnym marzeniem jest aby nasze miasto w obecnej kadencji awansowały do pierwszej ligi 

polskich miast. Jesteśmy na dobrej drodze, aby Suwałki wśród tzw. miast średnich były                

w grupie miast sukcesu. 

Czesław Renkiewicz podkreślił, że jest wiele do zrobienia, dużo spraw wymaga zmian, korekt,   

ale ważne jest aby nie bać się podejmowania trudnych i odważnych decyzji.     
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W Suwałkach nie ma bezrobocia – problemem jest brak rąk do pracy; gospodarka Suwałk 

potrzebuje specjalistów. Problem ten nie dotyczy tylko pracodawców funkcjonujących                 

w Suwałkach ale występuje również w miejskich jednostkach organizacyjnych i spółkach 

komunalnych. W chwili obecnej przeciętne wynagrodzenie w Suwałkach jest na poziomie 87% 

przeciętnego wynagrodzenia krajowego; trzeba zrobić wszystko aby pod koniec VIII kadencji 

przeciętne wynagrodzenie w Suwałkach było na poziomie 92-95%. 

Niezbędna jest troska samorządu o rozwój gospodarczy, dobrą współpracę z przedsiębiorcami; 

rozwój gospodarczy i nowe inwestycje to klucz do wzrostu gospodarczego i wzrostu miejsc 

pracy. W większym stopniu powinny być wykorzystywane możliwości Parku Naukowo-

Technologicznego, przede wszystkim poprzez wspieranie młodych przedsiębiorców.   

Nadal dużym problemem jest zakup mieszkania. Oferta deweloperska jest bogata, ale trafia 

przede wszystkim do osób posiadających środki finansowe lub mających zdolność kredytową. 

W chwili obecnej w Suwałkach budowane jest 500 mieszkań.  Zadaniem samorządu jest 

również zachęcanie i wspierania spółdzielni mieszkaniowych do budownictwa spółdzielczego;  

ZBM TBS realizuje program  „ od najemcy do właściciela”. Jeżeli będzie zapotrzebowanie na 

kolejne inwestycje tego typu to ZBM TBS ma możliwość realizacji kolejnych bloków. 

Samorząd zgłosił swój akces do rządowego programu  „Mieszkanie Plus”; jednak  jest to bardzo 

kosztowny projekt i jeżeli nic w tym względzie się nie zmieni realizacja tego projektu w naszym 

mieście nie ma szans. Jednym z zadań mieszkaniowych samorządu jest rozsądna sprzedaż 

mieszkań komunalnych. 

Kolejnym bardzo ważnym zadaniem jest edukacja i opieka nad najmłodszymi mieszkańcami 

Suwałk. W tej dziedzinie jest dużo spraw do wykonania: rozbudowa szkoły podstawowej nr 4,  

adaptacja lokalu z przeznaczeniem na żłobek miejski dysponujący 123 miejscami  oraz  

uruchomienie programu „Maluch”; od 1 września  2019 r. wprowadzony zostanie tzw. „bon 

opiekuńczy”. 

W planach jest również rozwijanie bazy do kształcenia zawodowego. 

Ważnym zadaniem jest inwestowanie w bazę sportową suwalskich szkół – w pierwszym 

rzędzie w Szkole Podstawowej Nr 5. 

Kolejnym zadaniem jest współpraca z pracodawcami w zakresie kształcenia dualnego tworzyć 

klasy patronackie; kontynuacja programu „Zdolny Suwalczanin”. 

Jednym z głównych zadań samorządu suwalskiego jest praca nad poprawieniem wyników 

kształcenia w suwalskich szkołach. 

Kolejnym  obszarem działania jest środowisko; stworzenie parku na osiedlu Północ, budowa 

ścieżek rowerowych wzdłuż Czarnej Hańczy, zagospodarowanie bulwarów,  

zagospodarowanie  zbiornika wodnego w Sobolewie,  wspieranie ogrodów działkowych, 

ograniczanie emisji gazów poprzez inwestycje mające na celu zmianę systemu ogrzewania 

budynków; uruchomiony został system przyznawania dotacji; wymiana taboru komunikacji 

miejskiej.  

Prezydent wspomniał o wadze oddolnej  inicjatywy i  roli Budżetu Obywatelskiego. 

Czesław Renkiewicz powiedział że jednym z podstawowych zadań samorządu jest pomoc 

seniorom, tym którzy potrzebują wsparcia, przede wszystkim osobom i rodzinom 

potrzebującym profesjonalnej pomocy z uwagi na trudną sytuację materialną, bezdomność czy 

przemoc w rodzinie; wspieranie hospicjum i ośrodka rehabilitacji i funkcjonujących na terenie 

miasta szpitali.  

Ważną dziedziną jest współpraca z jednostkami pozarządowymi. Należy powołać przy 

Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych ,Centrum Wolontariatu Senioralnego. 

Nakłady na kulturę, kulturę fizyczną, sport i rekreację są wysokie. Miasto posiada bogatą              

i atrakcyjną ofertę w tym zakresie. Podkreślić należy wiele inwestycji jak hala sportowo-

widowiskowa, Muzeum  Marii Konopnickiej, budynek byłej łaźni pod działalność kulturalna 

remont budynku SOK-u. 
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Należy w dalszym ciągu rozwijać i wspierać prestiżowe wydarzenia kulturalne i sportowe – 

Blues Festiwal Suwałki, Jarmark Kamedulski czy Muszelki Wigier promujące nasze miasto nie 

tylko w kraju ale również za granicą. 

Zwrócił uwagę na potrzebę skomunikowania Suwałk z resztą kraju i Europy; wkrótce będzie 

można poruszać się obwodnicą Suwałk; inwestycje, które są realizowane z pewnością poprawią 

bezpieczeństwo na suwalskich drogach. Via Baltica powinna powstać do roku 2023; jest 

jeszcze dużo do zrobienia na trasie Suwałki-Białystok, w tym względzie niezbędna jest 

współpraca z zainteresowanymi samorządami; prowadzone są prace związane z Rail Baltica. 

Bardzo ważnym i trudnym zadaniem jest zintegrowany dworzec kolejowo-autobusowy. 

W przyszłym roku powstanie pas startowy lokalnego lotniska.  

Ulica Pileckiego i 100- lecia Niepodległości to zadania Trasy Wschodniej, realizowane będą     

w przyszłym roku, z tym, że realizacja zadania ulicy 100- lecia Niepodległości przejdzie do 

realizacji w roku 2020. Jest na to zgoda instytucji finansującej czyli Urzędu Marszałkowskiego. 

W niedalekiej przyszłości należy zaktualizować plany budowy dróg osiedlowych; 

Budżet miasta po roku 2019 będzie bardziej zrównoważony, gdyż zakończone zostaną duże 

inwestycje a Miasto dąży do zmniejszenia skali inwestycji, gdyż potrzeby miasta będą w dużym 

stopniu zaspokojone. 

Firmy komunalne funkcjonują sprawnie, realizują usługi na rzecz mieszkańców  na wysokim 

poziomie. 

Zaznaczył, że realizując zadania na rzecz mieszkańców będzie postępował konsekwentnie, 

rzetelnie i z pełnym zaangażowaniem aby spełnić oczekiwania Suwalczan. Prezydent dodał, że  

dołoży wszelkich starań, aby zrealizować zamierzone cele i liczy na dobrą i owocną współpracę 

z Wysoką Radą dla dobra naszego miasta i jego mieszkańców. 

 

        

  Ad pkt. 4 

  Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Stanisław Kulikowski poinformował, że I sesję Rady Miejskiej zwołał Komisarz Wyborczy 

podając porządek obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym Rada gminy 

może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady; w przypadku Rady Miejskiej w Suwałkach tę wielkość stanowi liczba 12. 

Zgodnie z §  27 ust. 5 Statutu Miasta Suwałk z wnioskiem o zmianę porządku obrad może 

wystąpić radny oraz Prezydent Miasta. 

Zaproponowany przez Prezydenta Miasta Suwałk porządek obrad wraz z projektami uchwał 

został radnym dostarczony. 

 

Czesław Renkiewicz przedstawił wniosek o zmianę porządku obrad. 

Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Stanisław Kulikowski poinformował, że w  związku z wymogiem stosowania głosowania za 

pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego  wykazy głosowań 

radnych, poprosił o oddanie głosu poprzez naciśnięcie przycisku „za”, „przeciw” lub 

„wstrzymuję się” na terminalu do głosowania. 

Stanisław Kulikowski stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty 

bezwzględna większością głosów. „Za” głosowało 23 radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Radni przyjęli następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej w Suwałkach.  

2. Złożenie ślubowania przez radnych.  

3. Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta Suwałk. 

4. Przyjęcie  porządku obrad.  

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

– rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania    wyboru 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach;                     

    –  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego  Rady 

Miejskiej w Suwałkach.                                 

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady (Wiceprzewodniczących). 

– rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania  wyboru 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach;             

– rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru  Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Suwałkach.                         

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Suwałkach.                                                                             

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Suwałkach.                                  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych 

komisji Rady Miejskiej w Suwałkach.                         

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Suwałkach.                                                     

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach.                                                      

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk.                                                                                                    

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Zakończenie obrad sesji Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

  Ad pkt. 5 

Wybór Przewodniczącego Rady. 

– rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania wyboru 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach;                     

    –   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego  Rady 

Miejskiej w Suwałkach.                                 

 

Stanisław Kulikowski poinformował, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym Rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego i 1-3 

wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym; bezwzględna większość głosów oznacza 

uzyskanie co najmniej takiej liczby „ZA”, która odpowiada pierwszej naturalnej liczbie 
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większej od połowy głosów ważnie oddanych; na dzisiejszej sesji obecnych jest 23 radnych 

więc liczba bezwględna  to 12. 

 

Stanisław Kulikowski  poprosił o zgłaszanie kandydatów i ewentualną prezentację. 

Radny Zbigniew Roman De-Mezer  na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach zgłosił 

kandydaturę radnego Zdzisława Przełomca.  

Radny Zdzisław Przełomiec wyraził zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Rady. 

Stanisław Kulikowski – w związku z brakiem dalszych zgłoszeń stwierdził zamkniecie listy 

kandydatów  na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Stanisław Kulikowski  w związku z przeprowadzeniem głosowania tajnego zaproponował 

powołanie 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej; przypomniał, że osoby kandydujące nie mogą 

wchodzić w skład w/w Komisji. 

W wyniku głosowania Rada Miejska zdecydowała o powołaniu Komisji Skrutacyjnej                    

w trzyosobowym składzie jednogłośnie (23 radnych „za”). 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 9 

 

Stanisław Kulikowski  poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Zgłoszone zostały następujące kandydatury: 

 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”                                    - Mariola Brygida Karpińska, 

Klub Radnych „Łączą Nas Suwałki”                                            - Adam Ołowniuk, 

Ugrupowanie „Koalicja Obywatelska Platforma Nowoczesna”  - Karol Korneluk . 

Zgłoszeni Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska jednogłośnie zdecydowała o powołaniu Komisji 

Skrutacyjnej w następującym  składzie ( 23 radnych „za”): 

1. Mariola Brygida Karpińska, 

2. Karol Korneluk 

3. Adam Ołowniuk. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 

 

Stanisław Kulikowski  poinformował, że zgodnie z § 42 ust. 2 Statutu Miasta Suwałk 

przeprowadzając głosowanie tajne Rada każdorazowo uchwala regulamin głosowania,                 

w oparciu o który pracuje Komisja Skrutacyjna; projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminy głosowania wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach został 

radnym doręczony. 
 

Uwag do projektu uchwały nie stwierdzono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęta została  

Uchwała Nr I/1/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania wyboru przewodniczącego                       

Rady Miejskiej w Suwałkach 

- stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

 

Stanisław Kulikowski  poinformował, że w zgodnie z § 42 ust. 3 Statutu Miasta Suwałk 

komisja skrutacyjne wybiera ze swego składu przewodniczącego komisji. 

W związku z powyższym ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie  Mariola Brygida Karpińska poinformowała, że Komisja Skrutacyjna 

ukonstytuowała się i że została Przewodniczącą Komisji . 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przypomniała zasady głosowania tajnego na 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Komisja Skrutacyjna, zgodnie z przyjętym Regulaminem przeprowadziła głosowanie tajne. 

Wyczytywani radni, w kolejności alfabetycznej z listy obecności, otrzymywali kartę do 

głosowania, po czym podchodząc do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucali do niej 

kartę do głosowania. Podczas głosowania na sali znajdował się parawan umożliwiający radnym 

„dyskretne” oddanie głosu. 

 Stanisław Kulikowski po zakończeniu głosowania ogłosił 10-minutową przerwę. 

 

Przerwa 10 – minutowa w obradach. 

 

Mariola Brygida Karpińska  odczytała protokół głosowania sporządzony przez Komisje 

Skrutacyjną wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach, z którego wynikało, iż 

na 23 radnych ustawowego składu Rady w sesji uczestniczyło 23 radnych uprawnionych do 

głosowania. Minimalna liczba radnych, konieczna do wyboru Przewodniczącego do liczba 12. 

W wyborach przewodniczącego rady Miejskiej w Suwałkach zgłoszony został jeden kandydat 

– radny Zdzisław Przełomiec. 

Karty do głosowania wydano 23 radnym i tyle kart wyjęto z urny.  

W trakcie głosowania oddano 23 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym jednogłośnie - 23 głosy „ jestem za”- 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Suwałkach został wybrany radny Zdzisław 

Przełomiec. 

Protokół głosowania wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Karty do głosowania na Przewodniczącego stanowią załącznik nr 14 do głosowania 

 

Stanisław Kulikowski poinformował, że w związku z koniecznością uzewnętrznienia aktu 

wyboru należy podjąć stosowna uchwałę w tym zakresie; projekt uchwały w sprawie 
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stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach został radnym 

doręczony. 

Uwag do projektu uchwały nie stwierdzono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik n 15 do protokołu. 

 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/2/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                      

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie stwierdzenia wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 16 do protokołu 

 

Radny Senior Stanisław Kulikowski złożył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Zdzisławowi Przełomcowi i przekazał prowadzenie obrad. 

Prezydent Miasta Suwałk Czesław Renkiewicz  złożył gratulacje nowo wybranemu 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Zdzisław Przełomiec podziękował wszystkim za zaufanie i oddanie głosu na Jego osobę. 

Powiedział, że  ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym reguluje kompetencje 

przewodniczącego, który odpowiada za kierowanie pracami rady oraz obrad sesyjnych. 

Sumienne i skuteczne wykonywanie tych obowiązków to przede wszystkim wielkie wsparcie 

samorządu; zapewnił o swojej gotowości do współprace ze wszystkimi ponad podziałami.  

 

Ad pkt. 6 

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady (Wiceprzewodniczących) .   

– rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania wyboru 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach;                     

    –   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru wiceprzewodniczącego  

Rady Miejskiej w Suwałkach.                                 

                                                                                        

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.     

o samorządzie gminnym rada gminy wybiera ze swego grona wiceprzewodniczącego 

bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów.  

Zgłoszone zostały następujące kandydatury: 

Zdzisław Koncewicz w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zgłosił kandydaturę 

radnego Jacka Juszkiewicza,                                  

Karol Korneluk w imieniu Ugrupowania „Koalicja Obywatelska Platforma Nowoczesna”  

zgłosił kandydaturę radnego Jacka Niedźwiedzkiego. 

Zgłoszeni Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie na wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej 
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Zdzisław Przełomiec – w związku z brakiem dalszych zgłoszeń stwierdził zamkniecie listy 

kandydatów  na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Zdzisław Przełomiec  w związku z koniecznością przeprowadzenia głosowania tajnego 

zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej w tym samym składzie pracującym przy 

wyborze Przewodniczącego Rady. 

Innych propozycji nie zgłoszono, wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad 

powołaniem składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska jednogłośnie zdecydowała o powołaniu Komisji 

Skrutacyjnej w następującym  składzie ( 23 radnych „za”): 

1. Mariola Brygida Karpińska, 

2. Karol Korneluk 

3. Adam Ołowniuk. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik n 17 do protokołu. 

 

Zdzisław Przełomiec  poinformował, że zgodnie z § 42 ust. 2 Statutu Miasta Suwałk 

przeprowadzając głosowanie tajne Rada każdorazowo uchwala regulamin głosowania,                 

w oparciu o który pracuje Komisja Skrutacyjna. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania wyboru wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Suwałkach został radnym doręczony. 

Uwag do projektu uchwały nie stwierdzono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik n 18 do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/3/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                     

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania wyboru wiceprzewodniczących 

  Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 19 do protokołu 

 

Zdzisław Przełomiec ogłosił 5-minutowa przerwę, celem ukonstytuowania się Komisji                

i przygotowania kart do głosowania. 

 

Przerwa 5-minutowa w obradach. 

 

Po przerwie  Mariola Brygida Karpińska poinformowała, że Komisja Skrutacyjna 

ukonstytuowała się i że została Przewodniczącą Komisji . 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przypomniała zasady głosowania tajnego na 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Komisja Skrutacyjna, zgodnie z przyjętym Regulaminem przeprowadziła głosowanie tajne. 
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Wyczytywani radni, w kolejności alfabetycznej z listy obecności, otrzymywali kartę do 

głosowania, po czym podchodząc do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucali do niej 

kartę do głosowania. Podczas głosowania na sali znajdował się parawan umożliwiający radnym 

„dyskretne” oddanie głosu. 

 

Zdzisław Przełomiec po zakończeniu głosowania ogłosił 5-minutową przerwę w obradach 

celem ustalenia wyników głosowania. 

 

Przerwa 5-minutowa w obradach. 

 

Mariola Brygida Karpińska  odczytała protokół głosowania sporządzony przez Komisję 

Skrutacyjną wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach, z którego wynikało, 

iż na 23 radnych ustawowego składu Rady w sesji uczestniczyło 23 radnych uprawnionych do 

głosowania. Minimalna liczba radnych, konieczna do wyboru Przewodniczącego do liczba 12. 

Karty do głosowania wydano 23 radnym i tyle kart wyjęto z urny.  

W trakcie głosowania oddano 23 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że  na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach 

zgłoszono następujących kandydatów: 

- radnego Jacka Juszkiewicza, 

- radnego Jacka Niedźwiedzkiego 

W głosowaniu tajnym jednogłośnie - 23 głosy „ jestem za”- otrzymali radni: 

- Jacek Juszkiewicz     – 23 głosy „jestem za” 

- Jacek Niedźwiedzki  – 23 głosy „jestem za” 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym w/w radni zostali wybrani 

wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Protokół głosowania wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

Karty do głosowania na wiceprzewodniczącego stanowią załącznik nr 21 do protokołu 

 

Zdzisław Przełomiec pogratulował nowo wybranym Wiceprzewodniczącym wyboru poprosił  

 Zdzisław Przełomiec  poinformował, że w związku z koniecznością uzewnętrznienia aktu 

wyboru należy podjąć stosowna uchwałę w tym zakresie; projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach został radnym 

doręczony. 

Uwag do projektu uchwały nie stwierdzono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22  do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie  (23 głosy „za) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/4/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                    

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie stwierdzenia wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 23 do protokołu 
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Zdzisław Przełomiec poprosił nowo wybranych Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej           

w Suwałkach o zajęcie miejsc za stołem prezydialnym. 

 

Ad pkt. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Suwałkach.                                                                             

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powołanie Komisji Rewizyjnej jest obligatoryjne, co 

wynika z zapisów ustawy o samorządzie gminnym; zakres działania Komisji został opisany      

w Statucie Miasta Suwałki. 

Przypomniał, że projekt uchwały w sprawie powołania Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej        

w Suwałkach został radnym doręczony. 

Zapytał, czy zgłoszone kandydatury na członków Komisji Rewizyjnej zostają przez 

kandydatów podtrzymane. 

Radny Karol Korneluk – zwrócił się z prośbą o skreślenie z listy członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Zdzisław Przełomiec zwrócił się do radnych Rady Miejskiej, aby w  na stronie 14 materiału 

sesyjnego w pozycji 4  wykreślić nazwisko kandydata Karola Korneluka. 

Poinformował, że po zmianach proponowany skład Komisji Rewizyjnej przedstawia się 

następująco: 

1. Zbigniew Roman De-Mezer 

2. Jacek Juszkiewicz 

3. Kamil Klimek 

4. Stanisław Kulikowski 

5. Jarosław Schabieński 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie  (23 głosy „za) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/5/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                     

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 25 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków               

i Petycji Rady Miejskiej w Suwałkach.      

Zdzisław Przełomiec  poinformował, że powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest 

obligatoryjne, co wynika z zapisów ustawy o samorządzie  gminnym; zakres działania Komisji 

opisany został w Statucie Miasta Suwałki. 
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Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej           

w Suwałkach został radnym doręczony.                                                               

Zapytał, czy zgłoszone kandydatury na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostają 

przez kandydatów podtrzymane. 

Uwag i wniosków nie stwierdzono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie  (23 głosy „za) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/6/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                       

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 27 do protokołu 

 

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych 

komisji  Rady Miejskiej w Suwałkach.    

Zdzisław Przełomiec  poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw                          

i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach został radnym doręczony.   

Uwag i wniosków nie stwierdzono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie  (23 głosy „za) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/7/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                     

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia nazw i przedmiotu działania stałych komisji                                   

Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 29 do protokołu 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji  

Rady Miejskiej w Suwałkach.    

 

Zdzisław Przełomiec – przypomniał, że projekt uchwały w sprawie ustalenia składów 

osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach został radnym doręczony. 

Poinformował również, że w oparciu o wniosek radnych Zdzisława Koncewicza i Jacka 

Roszkowskiego dokonano korekty projektu uchwały poprzez zamianę członkostwa radnych      

w Komisjach Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Kultury, Sportu i Turystyki; zmiana 

wynikała z konieczności sprostowania błędnego podania propozycji na etapie ustalania 
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składów osobowych. Zmieniony projekt uchwały został radnym doręczony. 

Zapytał, czy zgłoszone kandydatury na członków komisji zostają przez kandydatów 

podtrzymane. 

Radny Karol Korneluk zgłosił swój akces do pracy w Komisji Spraw Społecznych                         

i Bezpieczeństwa.    

Zdzisław Przełomiec zwrócił się do radnych Rady Miejskiej z prośbą o naniesienie korekty na 

str. 22 poz. 3 skład osobowy KSSiB poprzez dopisanie radnego Karola Korneluka. 

Poinformował, że po zmianach proponowany skład Komisji Spraw Społecznych                                 

i Bezpieczeństwa przedstawia się następująco: 

1. Krystyna Gwiazdowska 

2. Jacek Juszkiewicz 

3. Zdzisław Koncewicz 

4. Karol Korneluk 

5. Stanisław Kulikowski 

6. Kamil Lauryn 

7. Adam Ołowniuk 

Uwag i wniosków nie stwierdzono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

W wyniku głosowania większością głosów   (22 głosy „za”, 1 głos „wstrzymuje się „) przyjęta 

została   

 

Uchwała Nr I/8/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                     

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji                                                        

Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 31 do protokołu 

 

 

Ad pkt 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach. 

 

Zdzisław Przełomiec zwrócił się z prośbą o udanie się członków  komisji na  pierwsze 

posiedzenia do Sali 145 celem ukonstytuowania się oraz wytypowania kandydatów na 

przewodniczących. 

Zdzisław Przełomiec ogłosił przerwę. 

 

Zdzisław Przełomiec – po przerwie odczytał propozycje komisji i poprosił o wpisanie ich do 

projektu uchwały: 
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1. Komisja Rewizyjna                                               -  radny Zbigniew Roman De-Mezer 

2. Komisja Finansowo-Budżetowa                           - radny Andrzej Turowski 

3. Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego       - radny Zdzisław Koncewicz 

4. Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa    - radny Kamil Lauryn 

5. Komisja Kultury, Sportu i Turystyki                     - radny Bogdan Bezdziecki 

6. Komisja Oświaty i Wychowania                           - radna Anna Ruszewska 

7. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji                      - radny Kamil Klimek  

Protokoły komisji w sprawie wyboru kandydata na przewodniczącego komisji stanowią 

załączniki 32-38 do protokołu. 

Przypomniał, że projekt uchwały w sprawie powołania przewodniczących komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach został radnym doręczone a propozycje komisji odczytane. 

Wniosków i uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

W wyniku głosowania jednogłośnie   (23 głosy „za”) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/9/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                     

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania przewodniczących komisji Rady Miejskiej w Suwałkach 

załącznik nr 40 do protokołu 

 

Zdzisław Przełomiec pogratulował nowo wybranym Przewodniczącym Komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach i życzył skutecznej, owocnej i satysfakcjonującej pracy. 

 

Ad pkt 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk. 

 

Zdzisław Przełomiec przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Suwałk został radnym doręczony.  

 

Wniosków i uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

W wyniku głosowania jednogłośnie   (23 głosy „za”) przyjęta została   

 

Uchwała Nr I/10/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach                                                                                                      

z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk 

załącznik nr 42 do protokołu 
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Ad pkt 12. 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków i oświadczeń radnych nie stwierdzono. 

 

Ad pkt 13. 

Zakończenie obrad sesji Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Zdzisław Przełomiec zaprosił – po zakończeniu obrad sesji Przewodniczących Klubów                  

i Ugrupowań na pierwsze spotkanie z Przewodniczącym Rady Miejskiej. 

Poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień  19 grudnia 2018 r. i 28 grudnia 2018r.                          

w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Adama Mickiewicza 1.  

Przewodniczący zamknął I sesję Rady Miejskiej. Podziękował przybyłym za uczestnictwo           

a radnym za aktywny udział w obradach.  

Na tym protokół zakończono.        

 

 

 

                    

        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

                                                                                                     Zdzisław Przełomiec 
 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                  

Danuta Teresa Skucz 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  


